

postatarget

DC8CENTRALE/PT
MAGAZINE/AUT.137/2004

valida dal 8/10/2005
al 7/10/2006

Posteitaliane

TILE

International

ISSN 1120 - 7884

Contiene I.P.

English and German text
Englischer und deutscher Text

COVERINGS 2005

Bathroom

&
Surfaces

I Saloni

LATICRETE: SALESPERSON OF THE YEAR AND HURRICANE WILMA

Laticrete's North American division's salesperson Ron Nash has been officially selected as Outstanding Vendor Sales Representative for 2005.

Based in Utah, Nash's territory includes Utah, Wyoming, Idaho, Montana and eastern parts of Washington State. In 2005, his territory returned a remarkable increase in sales above last year's totals. But Laticrete can also boast another achievement.

LATICRETE: VERKAUFSBERATER DES JAHRES UND DER WIRBELSTURM WILMA

Ron Nash wurde offiziell zum besten Verkaufsberater 2005 für die Division Nordamerika der Laticrete gekürt. Er betreut ein Gebiet, das Utah (seinen Standort), Wyoming, Idaho, Montana und den Osten des Staates Washingtons umspannt und in dem er im Vergleich zum Vorjahr einen beträchtlichen Absatzanstieg erzielte.

Positiv reagierten die Produkte und Verlegesysteme der Laticrete auf die entfesselte

The company's tile and stone installation systems stood up to the test of hurricane Wilma, which unleashed its fury on Florida last October.

The Palm Beach Gardens residential complex, completed last November, was struck by the hurricane during construction. The tile work was spread over 12 buildings and covered a 6,000 square metre area of wainscot walls, vertical facades and columns.

Kraft des Wirbelsturmes Wilma, der im vergangenen Oktober ganz Florida verwüstete. Das im November fertig gestellte Wohnprojekt Palm Beach Gardens wurde während der Bauarbeiten vom Sturm getroffen.

Die in den 12 Gebäuden auf rund 6.000 qm Außenfläche und Säulen mit Produkten der Laticrete verlegten Fliesen hielten fast ausnahmslos unversehrt den starken Winden und Regengüssen stand.

It was installed using Laticrete products which allowed virtually all the installation to withstand the high winds and accompanying rains.

